
Skolebestyrelsesmøde den 22. marts 2023 
 
Tidspunkt: Kl. 19.00 til 21.00 
 

Deltagere Forældrerepræsentanter: Anny Birgitte Kristensen, Charlotte Langerskov, Amal Beydas, 
Jesper Bjørn Bak, Per Bregner Carlsen, Christian Christiansen og Annemette Wullum. 

  

 Medarbejderrepræsentanter: Hanne Mortensen og Helle Holm 
  

Elevrådsrepræsentanter: Cille Christiansen 
 

Ledelsen: Lars Kirk (skoleleder), Rasmus Godsk (viceskoleleder) 
  

Afbud: Charlotte Langerskov 
 

Mødeleder: Jesper Bjørn Bak 

Referent: Lars Kirk 
 

Emne Bemærkninger  
1. Godkendelse af ref. fra 

mødet den 7. februar 
Godkendt 19.00-

19.05 

2. Elevrådet Har lige været til forhandling om borgmesterpuljen – ønsket 
vandautomat og sofa med høj ryg. Har fået tilbud fra Vines på 
to sofaer, som nu er bestilt. Fik alle pengene til 1. prioriteten 
(13.500). 
Har undersøgt mht. førstehjælpskurser flere steder, bl.a. 
Ungdomsskolen, og de vil gerne arrangere kurser for fx 7. og 8. 
klasse. 

19.05-
19.20 

3. Præsentation af 
Rasmus 

Rasmus fortæller lidt om sig selv og opstarten på Aakjærskolen. 
Bestyrelsesmedlemmerne præsenterer sig for Rasmus. 

19.20-
19.35 

4. Økonomisk struktur og 
aktuel status 

Årsregnskab 2022 
Som præsenteret på februar-mødet, dog med en tilførsel af 
450.000 til idrætsklasserne i 2022-regnskabet. 
Forslag til Budget 2023.  

 Forventet besparelse på personalereduktioner indregnet, 
men sårbart grundet mange overtallige lærere i 
kommunen. 

 Skolens udgift til drift af de kommunale idrætsklasser 
belaster fortsat budgettet pga. nødvendig drift af flere 
klasser end elevtallet tilsiger. Fortsat dialog med 
forvaltningen om dette, og accept af, at det p.t. 
umuliggør sorte tal på bundlinjen 

 Bestyrelsen udtrykker ønske om, at der fremadrettet 
bruges flere ressourcer på efter- og videreuddannelse, 
også selv om det kan blive på bekostning af det 
økonomiske resultat, ud fra en vurdering af vigtigheden 
af højt kvalificerede medarbejdere med ”lys i øjnene”. 

 Opfordring til at undersøge fx Statens Kompetencefond 
ift. efteruddannelse 

 GreenLab udbyder vistnok midler til 
bæredygtighedstiltag – det undersøges. 

 

19.35-
20.15 

5. Klubben SFO’en har et virkelig godt ry. En gruppe forældre på 
kommende Klub-årgange spørger til, om flere af SFO’ens 
kendetegn og styrker kan tages med over i klubben. 
Bestyrelsen vil gerne bakke op om dette forslag. 
Lars melder tilbage på et kommende møde. 
Klubben har på det seneste været ”genhuset” på Lyserød Gang, 
hvilket har fungeret godt. Nu er klublokalerne klar til at flytte 

20.15-
20.30 



ind i igen, og i den forbindelse prøver vi at tænke denne 
henvendelse med. Lars melder tilbage på næste møde. 
 

6. Meddelelser 
(Orienteringspunkt). 

Forflyttelser meddelt i dag. Forældre og elever informeres på et 
passende tidspunkt inden næste skoleår. 
Idrætsklasser: Vi fik 41 ansøgninger til 7. og 2 til 8. årgang. 
Optag/afslag meddelt i dag. Der kommer noget presse på 
rekordstor søgning. 
 

20.30-
20.50 

7. Evt. Halgulvet: Er der mulighed for at søge midler sammen med 
idrætsforeninger og lokale foreninger, således at der kan 
etableres et bedre og mere fremtidssikret gulv ifm. bevillingen af 
nyt gulv til hallen? 
 

20.50-
21.00 

8. Kommende møder 20-04-2023: 
Faste punkter +: 
Klubben 
Skolebestyrelsen drøfter principper for timefordeling 
15-05-2023: 
Året der gik i billeder (årsberetning light) – udarbejdelse 
 
14-06-2023 
Høringssvar Budget 2024 
Skolebestyrelsen forelægges skemaer for det kommende skoleår 
til kommentering jf. §45 stk. 4 
 

 

 
 
Referatet godkendt: 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Per Bregner Carlsen Amal Beydas 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Annemette Wullum Anny Birgitte Kristensen 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Christian Christiansen. Charlotte Langerskov 
 
 
_____________________________ _______________________________ 
Jesper Bjørn Bak. Helle Holm, medarbejderrep. 
 
 
_____________________________  
Hanne Mortensen, medarbejderrep.  
 
 
 
Referatet læst: 
 
 
_____________________________ 



Lars Kirk, skoleleder 
 
 
Kommende bestyrelsesmøder: 
20. april 
15. maj 
14. juni 
 


